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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Biztos jó, ha mindenhol ingyenes a parkolás?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A pandémiás helyzet miatt a kormány ingyenessé tette a parkolást az egész országban. Nyilván
ennek az volt az apropója, hogy minél kevesebben érintkezzenek a tömegközlekedési eszközökön.
Azoban az intézkedés nem tesz különbséget a munkába járási céllal megkezdett parkolás és például
a turizmussal összefüggő parkolás között.

Több  olyan  észrevétel  is  érkezett  hozzám  az  ország  különböző  pontjairól,  hogy  egy-egy
kistelepülést - amelynek sokszor egyetlen bevételi forrása a parkolásból befolyó összegek - nehezen
érint a fizetős parkolók ingyenessé tétele. Ezeken a településeken a fizetős parkolókat nem a helyiek
és nem a helyben dolgozó ingázók veszik igénybe, hanem az oda érkező turisták. Így kiesnek abból
a  célrendszerből,  amely  miatt  a  kormány  ingyenessé  tette  a  parkolást.  Azokon  a  turista
helyszíneken, ahol magánparkoló működik, a parkolás továbbra sem ingyenes, így jogosan merül
fel  a  kérdés,  hogy  a  helyi  önkormányzatoknak  -  ugyanezen  céllal  -  miért  kell  ingyenesen
rendelkezésre bocsátaniuk a saját parkolóikat.

Mindezek  alapján  kérdezem  Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  van-e  mód  arra,  illetve
gondolkodik-e a kormány azon, hogy különbséget tegyen a turisztikai célú és az ingázók által
használt parkolók díjmentessége között? Tehát, hogy előbbi újra fizetős legyen, hiszen ezzel -
ha nem is sok - de jónéhány önkormányzat tudna számolni egy korábbi bevételével. Mint
mondtam, sokaknak ez az egyetlen bevételi forrásuk.

Várom megtisztelő válaszát!
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